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Vragen van de leden Teeven (VVD)
en Heerts (PvdA) aan de minister van
Justitie over het declaratiegedrag van
de secretaris-generaal op het
departement van Justitie.
(Ingezonden 16 september 2009)

1
Hebt u goed inhoudelijk
kennisgenomen van het artikel in
NRC Handelsblad over het
declaratiegedrag van de
secretaris-generaal van uw
ministerie? Is door u overleg gevoerd
met de secretaris-generaal over het
niet verantwoorden van een deel van
zijn declaraties? Gaat hij zijn
handelswijze in de toekomst
wijzigen?

2
Bent u van mening dat het vreemd is
dat uzelf en een aantal van uw
directeuren-generaal, uitgaven via
een verantwoordingsformulier
toelichten, terwijl de
secretaris-generaal van uw
departement deze verantwoording
maar ten dele verricht? Wat is
verklaring voor dit afwijkend gedrag?
Acht u het wenselijk dat binnen de
top van uw departement hier uniform
mee wordt omgegaan?

3
Acht u het, alleen al uit het punt van
voorbeeldwerking, niet noodzakelijk
dat juist de secretaris-generaal hier
een voorbeeldfunctie heeft en dat
door dit declaratiegedrag een

«laat-maar-waaien» mentaliteit kan
ontstaan in de gehele organisatie?

4
Waarom zijn de uitgaven van de
secretaris-generaal niet direct
openbaar gemaakt?

5
Is het noodzakelijk dat voor het
verstrekken van fooien richtlijnen
worden opgesteld bij uw ministerie?

6
Is het niet noodzakelijk dat ook uw
secretaris-generaal vanaf heden
zijn uitgaven uitvoerig en
gedocumenteerd gaat vastleggen, dit
mede in het licht van de transparantie
en integriteit dat juist het ministerie
van Justitie hoog in het vaandel moet
hebben?

1 NRC Handelsblad, 12 september 2009:
«Topman justitie dineerde voor 13 mille».
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